

## Referat fra bestyrelsesmøde 16.05.2023

Tilstede: Jochen Vom Braucke, Tommy Mejdahl, Erik Lindelof, Nis-Peter Tækker, Stig Sune Andersen, Peter Koefoed og Lise Rindel

Fraværende: Jan Petersen og Mogens Kjær

Foreslået dagsorden:

1. godkendelse af dagsordenforslaget
2. godkendelse af referatet fra sidste møde 04.04.2023
3. konstituering af bestyrelsen mv.
  - A formand
  - B næstformand
  - C kasserer
  - D fonde
  - E arbejde på skibet
  - F pr-arbejde
  - G protokol
4. medlemshvervning
5. eventuelt

1. dagsordenforslaget blev godkendt

2. referatet fra sidste møde blev godkendt

3. A Jochen blev valgt som formand

B Tommy blev valgt som næstformand

C Jan blev valgt som kasserer og må selv vælge hvem han ønsker som bogholder

D Søren Overgaard og Søren Christensen tager sig af fondsansøgninger mv.

E Nis-Peter tager sig af arbejde på skibet

F Henning Bek er formand for pr-udvalget og tager sig af bookinger mv.

G Lise blev valgt som sekretær og fakturerer bookinger

4. Lise foreslog, at vi fik lavet nogen enkle visitkort, som alle kan dele ud af, når de møder folk, der viser interesse for foreningen og skibet – tages op på pr-mødet 23.05.2023

5. Der var rigtig meget under dette punkt:

- A Bank: Jochen har aftalt møde med sin bankrådgiver i Nordea, så vi kan få sat på plads, at kasserer og formand begge skal kunne benytte banken fuldt ud (se-adgang og lave betalinger) og at sekretær og bogholder skal have begrænset adgang (se-adgang)
- B Sponsorer: På grund af den betrængte økonomi, er det en god idé at invitere vore sponsorer med gratis på sejladserne den første søndag i måneden. I håb om at få flere mindre sponsorer skal vi have lavet et fællesbrev som skal deles rundt i butikker i Helsingør (og håbe på kr 2.000 – kr 5.000 fra dem)
- C Sikring af skibet: Der ønskes bedre sikring af skibet. Det skal Preben Bæk ind over sammen med Søren Overgaard, Tommy og Stig
- D Aftale med havnen: Hvordan er aftalen med havnen, når vi melder, hvor mange der er med ombord når vi sejler ud af havnen, hvor vi sejler hen og hvor vi lægger til, når vi kommer tilbage
- E Landstrøm: vi mangler en automatisk fasevender, hvilket Peter Axlund vil undersøge. Maskinmesteren bør aflæse målerne før opfyring og efter endt sejlads og indskrive det i log-bogen. Vores 20 m lange el-kabel har det ikke godt så måske vi bliver nødt til at investere i et nyt (ca kr 100 pr m)
- F Kulforbrug: Stig vil lave nye beregninger af kulforbruget nu med forvarmeren, så vi bedre kan beregne forbruget på de lange sejlads
- G Kul: Thomas Rievers (kommunen) vil gerne have flyttet nogen af vores kul et stykke længere ind bagved, hvor de står nu. Erling Tang låner truck i havnen og flytter kullene næste tirsdag (23.5)

Næste møde aftalt til tirsdag den 20. juni kl 13.00 i remisen

